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Præsentation af Niels Træden, der stiller op til bestyrelsen 

 

Jeg blev medlem af Roskilde Golf Klub i oktober 2019 efter et fint 
prøvemedlemsskabsforløb. Mentorordningen var fantastisk for mig - jeg følte 
mig velkommen i klubben fra dag ét.  

Det har medført, at jeg har haft golf på hjernen lige siden. Jeg har spillet med i 
Herredagen siden 2020 og er nu med i styregruppen. Ved siden af spiller jeg 
også regionsgolf – jeg har været med i D-rækken siden 2020. 

Jeg interesserer mig meget bredt for klubben som helhed, men går meget op i banerne, træningsfaciliteter, 
”klubber i klubben” og nye medlemmer. Specielt endnu bedre træningsfaciliteter vil være dejligt, herunder 
fx opdateret indspilsområde, trackman, simulatorgolf og forskellige træningsformer med proshoppen eller 
elitespillere. Ønskelisten er lang, men det hele skal selvfølgelig være baseret på en sund økonomi. 

For banernes vedkommende vil jeg sige ”keep up the good work”, men måske kunne vi prioritere banepleje 
lidt højere også i løbet af vinteren. 

Generelt føler jeg mig meget velkommen i klubben. Det er nemt at møde sekretariatet og pro’erne – noget 
som ombygningen måske vil facilitere endnu bedre. Det sociale liv i klubben synes jeg også er godt. De 
allerfleste er klar til at ”small talke”, og ”klubberne i klubben” har sin naturlige betydning. Også 
informationsniveauet via hjemmesiden synes jeg fungerer godt. 

Skal jeg pege på et ønske i forhold til nye aktiviteter, så kunne det være arrangementer, der går mere på 
tværs af klubberne i klubben end det sker i dag. 

 

Niels Træden 


